
Anteckningar från Styrelsemöte Djurö Kulturhusförening 3/9 2023 kl. 16.00   

Närvarande: 

§ 1 Mötet öppnande. Helena önskade deltagarna välkommna. 
Närvarande vid mötet: Helena Bruun-Nystedt, Karin Österman, Brita Hoff Ståhl, 
Tore Ehrsson Anne Lindholm. Borje Österman, Lotta Lagerman, Raimo Kanttikoski samt 
Tore Ehrsson 
 
Anmält förhinder:  Janurban Modigh, Inga Belin, Kerstin Rudefors ,  Bibbi Borg,,  

 

§ 2 Sekreterare vid mötet.: Helena HBN åOog sig aO göra anteckningar. 

§ 3 Val av justerare:  Anne Lindholm 

§ 4 Ev. synpunkter på anteckningar från föregående styrelsemötet.: Det föreligger 
inget referat från förra mötet på Djurö Kulturhusförenings hemsida (som det brukar 
göra). Till nästa möte bör deltagarna kontrollera igenom protokollen för de två senaste 
mötena som då förhoppningsvis ligger på hemsidan 

  

§ 5 Ekonomirapport: Tore Ehrsson informerade om det ekonomiska läget. Hur mycket 
kom det in i form av provision av försäljning utställning? :                                         Saldot 
för Kulturhusföreningen är + 7208. Kulturskolan har senast inbetalt 1800 kr för VT -23. 
Det har kommit in 3400 kr i provision (10% av försäljningen) från de tre utställningarna 
som hölls i huset i sommar. För aO få överblick över Kulturhusets ekonomi kommer 
Tore skicka över redovisning _ll Anne, som i sin tur kommer skicka oss  sin analys av 
läget.  

 

§ 6 En friggebod som förråd?  

Det skulle ha hållits e- möte mellan Kulturhusföreningen och Kommunen samt e- möte 
mellan Byalaget och Värmdö Kommun angående möjligheten a- vi beviljas en Friggebod som 
ersä-ning för det förråd som nu upptas av venAlaAon samt varmva-ensberedare. Dessa möten 
blev dock avlysta i sista stund och Kommunen har ännu ej återkommit med någon ny Ad. Under 
Styrelsemötet kom vi fram All a- det vore önskvärt om Kulturhusföreningarna i förväg hade 
blivit eniga om vad som är våra önskemål och behov. För a- vara helt konkreta i våra önskemål 
beslutade Styrelsen om a- ha en inventering av förrådet, där resp. förening går igenom och 
kontrollerar om de kan avlägsna y-erligare saker från förråret, samt vad de skulle vilja få plats 
med. Inventeringen fastsa-es All den 7 okt kl. 10 – 12. HBN sammankallar. 



Det visade sig a- de enda föreningar som har behov av y-erligare förrådsplats är Ö-teatern, 
Kulturarv Djurhamn samt Pensionärsföreningen Djurö – Stavsnäs (samt Kulturskolan som också 
förvarar en del saker i förrådet). Vi har därför beslutat a- Helena ska försöka få All e- möte om 
de-a så a- de tre föreningarna (som är medlemmar av Kulturhusföreningen) kan framföra e- 
gemensamt önskemål.  

 

§ 7. Vi får ta upp vid nästa Styrelsemöte hur LuBvärmepumpen har fungerat e`er 
sommarens service_llsyn som kostade 2200 kr 

 

§ 8 Mera detaljer angående Kulturhusets möjlighet aE bli en bygdegård: LoOa har 
ringt förbundet för Bygdegårdar för aO ta reda på vilka fördelar det finns om man är 
med i Bygdegårdsföreningen. Det visade sig aO när man som Djurö Kulturhus har gra_s 
hyra och elen betald, finns det mycket små fördelar aO hämta. Bl.a. är det ovisst vilka 
övriga bidrag som skulle kunna hämtas. Däremot skulle vi få diverse förpliktelser så 
som aO regelbundet hålla öppet för allmänheten samt aO arrangeraa utställningar om 
bygden. Innan vi undersöker möjligheten aO bli klassad som en Bygdegård bör vi fråga 
oss vad som är sy`et med aO konvertera _ll Bygdegård. E`er aO ha diskuterat igenom 
frågan kom vi fram _ll aO vi varken orkar eller önskar de förpliktelser som en 
konvertering _ll Bygdegård skulle medföra   

 

§ 9 Övriga frågor: Följande ”persedlar” faOas i huset: 1) trappstegen (som varit 
försvunnen sedan sen i våras), 2) soppåsar samt 3) Blå tossor för aO skona golven 
(utgi`er för de senare kan ev. påföras Byalaget som gjorde av med stora mängder i 
samband med 50 -års firandet av Byalaget). Tore fick i uppgi` aO hålla öga med extra 
erbjudanden och köpa in dessa tre _ng.    

 

§ 10 Nästa styrelsemöte: Vi beslöt aO ändra nästa möte från fred. den 3 nov e`ersom 
det är fredagen före Allhelgons Dag. Vi beslöt vidare – e`er aO ha kontrollerat i 
Stadgarna- om det finns någon klausul mot aO skära ner antalet Styrelsemöten _ll eO 
möte / kvartal. Det finns det inte.  Däremot står det aO Årsmöte måste hållas innan 
utgången av mars månad och aO kallelsen ska skickas ut minst fyra veckor före. Därför 
beslutade vi aO Årsmöte ska hållas 19 mars 2024 kl. 16.30 (Så aO Karin Österman kan 
hinna hit e`er arbetet).  Nästa styrelsemöte fastsaOes därför _ll 30 jan kl. 16.30- 
e`ersom räkenskapen för 2023 måste föreligga (samt aO de ovan beskrivna villkoren 
enl. Stadgarna måste uppfyllas). Alltså inget mer möte under 2023. E`er årsmötet den 
19 mars kan vi hålla yOerligare två möten för 2024 som fördelas jämnt under resten av 
året. Häre`er håller vi styrelsemöte en gång / kvartal.  

 

§ 11 Mötet Avslutas 


